
General Statement of Compliance with Regulation 2023/988:

We, iFixit GmbH, hereby declare that all products manufactured and/or distributed by our
company within the European Union are designed, tested, and assessed to meet the
essential safety requirements set forth in the General Product Safety Regulation (GPSR)
(EU) 2023/988. This declaration is made in accordance with our commitment to ensuring the
safety and compliance of all our consumer products across the EU market.

Safety and Conformity Assurance:

All products placed on the EU market by iFixit GmBH undergo a risk assessment process to
identify and mitigate any potential mechanical, electrical, chemical, or other relevant hazards.
Conformity to safety standards is verified through established internal control processes and
external certification (when applicable), adhering to all requirements specified by GPSR
2023/988.

Ongoing Compliance and Updates:

Our company is dedicated to continuously monitoring and updating our products and
processes to comply with evolving safety standards and regulations. We assess and revise
our risk and conformity assessments regularly to incorporate any relevant updates to GPSR
2023/988 or other applicable safety regulations.

For all inquiries about our products, we provide our contact address support@ifixit.com.

This declaration is the sole responsibility of the manufacturer / importer:

iFixit GmbH
Sigmaringer Straße 260
70597 Stuttgart
Germany

Authorized person signing for the company:

Luke Soules – Managing Director Place and Date

Stuttgart, 05.11.2024
Luke Soules (Nov 11, 2024 11:50 EST)

Luke Soules

mailto:support@ifixit.com
mailto:support@ifixit.com
https://adobecancelledaccountschannel.na1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAqHN44py5j-6MO4in2KESTTf96XkAyjI2


Allgemeine Konformitätserklärung gemäß Verordnung 2023/988:

Wir, die iFixit GmbH, erklären hiermit, dass alle von unserem Unternehmen in der
Europäischen Union hergestellten und/oder vertriebenen Produkte so entworfen, getestet
und bewertet wurden, dass sie die grundlegenden Sicherheitsanforderungen gemäß der
Verordnung über die allgemeine Produktsicherheit (GPSR) (EU) 2023/988 erfüllen. Diese
Erklärung erfolgt in Übereinstimmung mit unserem Engagement, die Sicherheit und
Konformität aller unserer Verbraucherprodukte auf dem EU-Markt sicherzustellen.

Sicherheits- und Konformitätssicherung:

Alle Produkte, die von der iFixit GmbH auf den EU-Markt gebracht werden, durchlaufen
einen Risikobewertungsprozess, um potenzielle mechanische, elektrische, chemische oder
andere relevante Gefahren zu identifizieren und zu mindern. Die Konformität mit
Sicherheitsstandards wird durch etablierte interne Kontrollprozesse und externe
Zertifizierungen (falls zutreffend) geprüft und erfüllt alle in der Verordnung GPSR 2023/988
festgelegten Anforderungen.

Fortlaufende Konformität und Aktualisierungen:

Unser Unternehmen verpflichtet sich, unsere Produkte und Prozesse kontinuierlich zu
überwachen und zu aktualisieren, um den sich entwickelnden Sicherheitsstandards und
Vorschriften zu entsprechen. Wir überprüfen und überarbeiten regelmäßig unsere Risiko-
und Konformitätsbewertungen, um alle relevanten Aktualisierungen der GPSR 2023/988
oder anderer anwendbarer Sicherheitsvorschriften zu berücksichtigen.

Für alle Anfragen rund um unsere Produkte stellen wir innerhalb Europas unsere
Kontaktadresse support@ifixit.com zur Verfügung.

Diese Erklärung erfolgt in alleiniger Verantwortung des Herstellers / Importeurs:

iFixit GmbH
Sigmaringer Straße 260
70597 Stuttgart
Deutschland

Bevollmächtigte Person, die für das Unternehmen unterzeichnet:

Luke Soules – Geschäftsführer Ausstellungsort und -datum:

Stuttgart, 05.11.2024
Luke Soules (Nov 11, 2024 11:50 EST)

Luke Soules
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